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      Аннотация

    
        
          Объектом исследования является устойчивости Колумбии, Чили, России, ЕС. 
Целью выпускной квалификационной работы является анализ устойчивости в разных странах для создания рекомендации для стратегии устойчивого развития в Колумбии. 
На основе анализа устойчивости страны были выделены основные факторы влияющие на устойчивое развитие и какие подходы к устойчивости.
Используемая методология основана на анализе факторов влияющие на устойчивое развитие с помощью эконометрических моделей, которые помогают определить, какие факторы в больше степень влияют на изменение устойчивое развитие.
Были сформулированы рекомендации для стратегии устойчивого развития в Колумбии, и согласно информации, полученной из электронных книг и новостей, было выявлено, что одним из основных факторов, влияющих на устойчивое развитие, является коррупция и недостаточная осведомленность о потреблении природных ресурсов.
        

        
          The object of study of this investigation is the sustainability of Colombia, Chile, European Union and Russia.
The goal of this bachelor’s degree dissertation is the analysis of the different country’s sustainability and to create a series of recommendations to elaborate a strategy for sustainable development in Colombia. 
Based on the analysis of country’s sustainability, were highlighted main factors that affect its development in the countries and approaches to achieve a sustainable development.
The methodology used is based on the analysis of factors affecting sustainable development using econometric models that help determine which factors more affect the change in sustainable development.
Recommendations were formulated for a strategy of sustainable development in Colombia and according to the information obtained from electronic books and news, it was revealed that one of the main factors that affect sustainable development are corruption and insufficient awareness of the consumption of natural resources.
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